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Kasvatus- ja sivistyslautakunta 19.05.2020 § 36

 OAJ:n Mäntsälän opetusalan paikallisyhdistys ry on toimittanut kasvatus- ja
sivistyslautakunnalle 10.2.2020 päivätyn selvityspyynnön koskien
opetuspäällikön, Myllymäen koulun rehtorin ja Myllymäen koulun
apulaisrehtorin toimintaa Myllymäen koulun erityisluokan
opettajajärjestelyjen johdosta.

 Lautakunnan puheenjohtaja on pyytänyt 13.2.2020 selvityksen
tapahtumista opetuspäälliköltä ja Myllymäen koulun rehtorilta ja toteaa
asian käsittelyn osalta lautakunnalle seuraavaa:

"Opetuspäällikön ja rehtorin selvitykset esiteltiin lautakunnalle kokouksessa
14.4 2020.

OVTES osa A 24 §
 OTO-korvauksen olisi pitänyt olla TVA:n mukainen. Käytetään

normaalia oikaisukäytäntöä.
 Enimmäisaika on muutama viikko. Tässä on poikettu siitä

käytännöstä. Jatkossa tulee huolehtia siitä, että näin pitkiä
velvoitteita huolehtia toisen opettajan luokasta ei käytetä.

 Lautakunta ei määrittele yksittäisten opettajien palkkoja.

Laki kunnallisesta viranhaltijasta ja perusopetuslaki
 Opetuspäällikön tekemän selvityksen mukaan sijaista on haettu

kuudella eri haulla. Tehtävään on 21.8.2019 nimitetty erityisopettaja,
joka irtisanoutui ennen tehtävän alkua. Tehtävän täyttämistä auttaisi
vakinaiseen virkasuhteeseen palkkaaminen.

 Kun erityisopettajaa ei saatu rekrytoitua, päätyi rehtori tekemään
esillä olleet ratkaisut. Selvityksessään hän tuo esille ratkaisun
perusteet.

Perusopetuslaki 17 § 17 a§
 Rehtorin selvityksen mukaan perusopetuslain velvoitteet ovat

täyttyneet. Ei voida pelkästään väliaikaisen opettajan epäpätevyyden
perusteella on todeta, että perusopetuslain velvoitteita ei ole täytetty.
Opettajan epäpätevyys on kuitenkin aina poikkeustilanne ja
tehtävään on mahdollisimman pian pyrittävä löytämään kelpoinen
opettaja.

Perusopetuksen 2 § ja perusopetuslaki 30 §
 5-6 yhdyserityisluokan ryhmäkoko ja opetusjärjestely

8.8.-20.10.2020 ei näy selvityksistä. Kuitenkin rehtorin selvityksen
mukaan ajalla 29.8.-11.10 ja 21.10-25.10.2019 opetus järjestettiin
lakien ja asetusten mukaisesti. Oppilaiden oppimisen ja osaamisen
arviointi on jatkuvaa. Sekä HOJKS:n että tavoitekeskustelujen
yhteydessä asetettuja tavoitteita seurattiin jatkuvasti. Tavoitteiden



saavuttaminen arvioitiin arviointikeskustelussa tammi-helmikuussa
2020. Luokissa ei ole ollut pidennetyn oppivelvollisuuden oppilaita.

Perusopetuslaki 29 §
 Lautakunnan tietoon ei ole tullut näyttöä siitä, että oppilaiden

turvallisuus olisi vaarantunut."

Puheenjohtaja esittää, että asia merkitään tiedoksi.

Selvityspyyntö sekä opetuspäällikön ja rehtorin selvitykset on toimitettu
lautakunnalle oheismateriaalina.

(Valmistelija / lisätietoja: kasvatus- ja sivistyslautakunnan puheenjohtaja
Hannu Heikkilä, puh.  0500 492 401)

Sivistysjohtajan päätösesitys:

Merkitään tiedoksi.

Käsittely: Käsittelyn aikana jäsen Mea Hannila-Niemelä teki esityksen asian pöydälle
jättämisestä ja että lautakunnalle toimitetaan päätöksen teon tueksi
dokumentit, joihin selvityspyynnössä viitataan.

 Jäsen Roberta Fabritius kannatti esitystä.

 Koska oli tehty esittelijän ehdotuksesta poikkeava esitys, puheenjohtaja
totesi, että asiasta on äänestettävä ja ehdotti nimenhuutoäänestystä
esittelijän esityksen ollessa "jaa" ja Hannila-Niemelän esityksen "ei".

Esittelijän esitystä kannatti seitsemän jäsentä (Eerik Brusila, Tommi
Luhtaniemi, Emmi Tuomisto, Martti Nykänen, Emilia Kankaanpää,
Susanna Koivula ja Hannu Heikkilä) ja Hannila-Niemelän esitystä kannatti
kaksi jäsentä (Mea Hannila-Niemelä ja Roberta Fabritius).

Päätös: Puheenjohtaja totesi kasvatus- ja sivistyslautakunnan äänestyksen
perusteella päättäneen hyväksyä esittelijän esityksen.

Jäsen Mea Hannila-Niemelä ilmoitti jättävänsä asiassa eriävän mielipiteen.
Jäsen Roberta Fabritius ilmoitti jättävänsä asiassa eriävän mielipiteen.


